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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 

p/a  Gemeente Assen 

Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Gemeentehuis, zaal 1 

Datum: Woensdag 23 november 2022 

Aanwezig: Ada Gorter, Aaftien Schlund Bodien, Peter Hendriks, Joke Hak, Jeanette 

Kleene, Klaasje van der Ley, Elma van Lienen, Menno Molenaar, Franklin 

Karst 

Gasten:  

Afwezig mk:  

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Ada opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De agenda wordt 

zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

 

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Verslag Sociaal Netwerk Assen 9 november 

In het verslag staat dat ouderen aan de ene kant geen gebruik maken van de 

energietoeslag, aan de andere kant staat dat ze gebruikmaken van regelingen. 

Ada gaat navragen hoe dit zit.  

M.b.t. de kanskaarten die worden uitgedeeld is de respons erg laag, maar 

afgevraagd wordt of deze wel breed verspreid worden. Ook dit zal nagevraagd 

worden. Kennelijk komen deze kanskaarten niet overal terecht. Het idee van de 

RCPA is dan ook om deze kaarten breder te verspreiden. Het zijn vrijwilligers die 

vanuit de kerken een kanskaart uitdelen waar je dan als bewoner gebruik van kunt 

maken. Dit zal morgen tijdens het voorzittersoverleg ook meegenomen worden.  

De wachtlijsten lopen op bij Vaart Welzijn voor de sociaal adviseurs, terwijl 

Humanitas wel ruimte heeft, afgevraagd wordt waarom mensen niet worden 

doorgestuurd. Ada gaat dit ook inbrengen tijdens het voorzittersoverleg.  

 

Terugkoppeling gesprek 16 november (Ada/Franklin/Jeanette) 

Dit heeft iedereen als verslag al ontvangen. Caroline van Zanten was hier alleen 

aanwezig aangezien Jaap Gernaat ziek was. Inzake het GKB was er nog weinig 

nieuws. Het ging vooral over de energietoeslag en hoe je de mensen kunt bereiken 

om de toeslag toch vooral aan te vragen. Ook is gesproken over de hoge 

energieprijzen en wat de gemeente hiermee doet. Er is gevraagd om een keer in 

gesprek te gaan met Robbert-Jan Slobben. Je mag van de gemeente iemand laten 

komen voor advies hoe je je huis energie neutraler kunt maken. Er zijn nu ook 

initiatieven om voor een warmtepomp eventueel een renteloze lening te krijgen. 

Het is goed als raad om hier nader over geïnformeerd te worden. Vanuit Actium 

komen ook energiecoaches langs indien een bewoner dit wil. De RCPA wil graag 

weten wat er allemaal is en hoe de bewoners geholpen kunnen worden.  

De financieel regisseur heeft de eerste jaren niet opgeleverd wat men ervan 
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verwacht had. Hiervan heeft de gemeente geleerd voor de toekomst. De financieel 

regisseur heeft nu een andere invulling van de taak gekregen. Ze hebben zelf geen 

klanten meer, maar zorgen ervoor dat de organisaties met elkaar gaan 

samenwerken. Dit onderwerp zal ook besproken worden met wethouder Cor Staal 

in december. .  

 

Vergaderrooster gemeenteraad 

Deze is ter kennisgeving. 

 

LTA gemeenteraad 

Beschermd wonen staat in categorie B2 (reguliere onderwerpen zonder urgentie). 

Als raad hebben we aangekaart dat er problemen zijn bij beschermd wonen, maar 

desondanks staat het niet als urgent op de lange termijn agenda. We zullen hier als 

raad vermoedelijk ook geen antwoord op krijgen. Beschermd wonen is 

voornamelijk ondergebracht bij Zinn. Als RCPA zullen we dit punt wel in de gaten 

houden, maar er voorlopig geen actie op zetten.  

 

Afscheidsetentje Klaasje → Aaftien heeft Bramigo gereserveerd voor het 

afscheidsetentje van Klaasje. Ze zal tegen  21 december de informatie nog naar 

iedereen mailen.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aaftien 

 

3. Verslag 26 oktober 2022 

Het verslag van de vergadering van 26 oktober 2022 wordt zonder wijzigingen 

goedgekeurd.   

 

Naar aanleiding van: 

Cliënttevredenheidsonderzoek → de opmerkingen van de cliënten staan er ook bij 

en dit geeft meer inzicht. Morgen gaan Elma en Jeanette naar het 

voorzittersoverleg en ze zullen ook de vraag meenemen hoe het zit met de respons 

van dit onderzoek. Afgevraagd wordt of het een steekproef is of dat de respons 

echt zo laag is. Voor de volgende vergadering zal dit punt geagendeerd worden.  

Dagbesteding → wordt ook morgen tijdens het voorzittersoverleg besproken dat de 

RCPA zich hierin graag wil verdiepen. Afgevraagd wordt waar er bezuinigd is en 

wat het effect hiervan is voor de cliënten.  

 

 

 

 

 

 

 

Elma/Jeanette 

4. Verslag combi adviesraden 9 november 2022 

Toegevoegd: overzicht adviesaanvragen 2015-2022 

Dit was het verslag van de bijeenkomst met de participatieraad en wethouder Jan 

Broekema.  

Ada vond het lastig om er een lijn in te krijgen tijdens deze vergadering.  Het was 

niet echt een gesprek. Voor een volgende keer zou dit anders georganiseerd 

moeten worden. Een idee zou kunnen zijn dat iedereen een vraag gaat stellen 

waardoor men meer betrokken is. Voor de bijeenkomst met wethouder Cor Staal 

zal worden voorgesteld of de Participatieraad de voorzitter wil zijn.  

N.a.v. de opmerking van Willy tijdens deze meeting heeft Aaftien alle 

adviesaanvragen van de laatste jaren op een rijtje gezet en er zijn inderdaad minder 

aanvragen geweest. Via de lange termijn agenda kan gekeken worden waar wij als 

raad bij betrokken willen worden. Afgevraagd wordt wanneer men start met de 

aanbesteding voor de inkoop inzake de WMO en Jeugdwet. Deze vraag kan ook 

gesteld worden tijdens het voorzittersoverleg.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elma/Jeanette 

5. Vaststellen Advies Wijzigingsverordening WMO en Jeugd 

Willy heeft hiervoor een brief opgesteld, verder zijn er geen opmerkingen en dit 

advies wordt tijdens de vergadering definitief vastgesteld.  
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6. Voorbereiden gesprek met wethouder Cor Staal 

Aaftien gaat aan de participatieraad vragen of ze de voorzitter willen leveren. De 

volgende vragen/onderwerpen zullen door de RPCA worden ingebracht:  

• Samenhang met de participatiewet en participatie binnen de WMO (o.a. 

basisbanen en dagbesteding) (Franklin gaat deze vraag stellen) 

• Financieel regisseur 

• Toegankelijkheid – hoe kunnen mensen subsidies aanvragen en weet men 

wat men moet doen (Jeanette en Joke gaan de vraag stellen) 

• Wat betekent het dat hij wethouder is voor het Centrum en Peelo (Elma 

gaat deze vraag stellen) 

• Aantal woningen voor het sociaal domein.  

 

 

Aaftien 

7. Vergaderrooster 2023 

Het voorstel zou zijn om juli te laten vervallen en dan wel in augustus te 

vergaderen, met name omdat de ambtenaren in juli op vakantie zijn en geen vragen 

kunnen beantwoorden. Dit wordt aangepast en daarmee wordt het vergaderschema 

definitief vastgesteld.  

Indien er een keer geschoven moet worden kan dat altijd geregeld worden.  

 

 

8. Informatie vanuit het veld 

Algemene zaken 

Jeanette is bij de bijeenkomst geweest in verband met de nieuwe website. Op 5 

december gaat deze de lucht in.  

Jeanette is bij de bijeenkomst van sociaal domein FNV Lokaal over armoede en 

schuldhulpverlening geweest. Hier waren ook 2 mensen van de gemeente Assen 

bij.  

 

Zorg en welzijn 

Geen bijzonderheden. 

 

Werk en Inkomen 

Joke geeft aan dat er dit jaar ook speciale Kerstzegels zijn voor de business post 

vanuit iWerk. Indien deze worden gekocht wordt ook iWerk gesteund.  

 

Afgevraagd wordt hoe de toekomst wordt voor de mensen die wel zelf de 

huishoudelijke hulp kunnen betalen. Dit is op dit moment nog niet bekend.  

 

 

 

9.  Rondvraag en sluiting 

Ada  geeft aan dat het steunpunt Mantelzorg wordt opgeheven. De algemene zaken 

komen dan bij de participatieraad terecht en de specifieke zaken bij de RCPA. Ada 

wil hiervoor nog contact opnemen met het contactpunt Mantelzorg. Dit zou 

inhouden dat dan 1 persoon bij de participatieraad komt en 1 persoon bij de RCPA. 

Op dit moment is nog onduidelijk hoe dit gaat lopen.  

 

Ada sluit vervolgens om negen uur de vergadering en wenst iedereen wel thuis.  

  

De volgende formele vergadering is op 14 december a.s.  

 

 

Ada 

  

 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 14 december 2022. 

 

 

Ada Gorter-ten Brink      Aaftien Schlundt Bodien 

Voorzitter       secretaris 
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